

《单词百科:thromboembolism是什么意思?thromboembolism怎么发音?thromboembolism的解释和用法》

英语单词thromboembolism是什么意思?thromboembolism怎么读?thromboembolism怎么发音?简答网为您整理了thromboembolism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thromboembolism怎么读

thromboembolism的读音:[θ r m b ' e m b l z m]

thromboembolism的意思

1、n.血栓栓塞;

thromboembolism的双语例句

1、Anticoagulation remains the mainstay of therapy for patients with venous thromboembolism.

抗凝仍然是主要治疗方法.

2、Pulmonary thromboembolism (PTE) is the most common kind of pulmonary embolism obstructed by thrombus.

栓子类型为血栓的肺栓塞称肺血栓栓塞症 (pulmonary thromboembolism,PTE).

3、Septic emboli from the vegetation will possibly result in systemic thromboembolism with multiple organ infarction.

另外细菌赘生物所脱落的感染性血栓也可能导致全身性的血栓栓塞,进一步导致多重器官衰竭.

4、Here is a thromboembolism that originated from mural thrombus in the left atrium.

此栓子源于左心房的附壁血栓.

5、Objective To study the nephrotic syndrome (NS) pulmonary thromboembolism (PTE).

目的提高对肾病综合征 (NS) 合并肺动脉血栓栓塞 (PTE) 的认识.

6、This pulmonary thromboembolism is occluding the main pulmonary artery.

这个肺血栓栓子使肺动脉主干闭塞.

7、Here is a small peripheral pulmonary artery thromboembolism.

小的外周肺动脉血栓栓子.

8、Objective To explore the clinical feature and diagnostic approach to pulmonary thromboembolism (PTE).

目的探讨肺血栓栓塞症 (PTE) 的临床特征和诊断方法.

9、Objective To evaluate the curative effect of interventional comprehensive therapy for pulmonary thromboembolism (PTE).

目的评价介入综合治疗急性肺血栓栓塞症 (PTE) 的疗效.

10、Background-Venous thromboembolism (VTE) prophylaxis remains underused among hospitalized patients.

住院病人需要持续地静脉血栓栓塞 (VTE)预防.

11、 Objective To explore Yiqiwenyang-huoxuelishui Therapy (YHT) for prevention of acute pulmonary thromboembolism (APTE).

目的探讨益气温阳、活血利水法在预防急性肺血栓栓塞 (APTE) 的作用及其可行性.

12、 Objective To improve the doctor's knowledge and notice of pulmonary thromboembolism.

目的提高对肺栓塞的认识和警惕性.

13、 Conclusion Improvement of diagnosis pulmonary thromboembolism , early diagnosis and early treatment are important to good result.

结论提高诊断意识, 早期诊断,早期治疗,可获良好结果.

14、 Acute Pulmonary Thromboembolism: Has Its Evolution Been Redefined?

急性肺血栓栓塞: 是否对它的演进重新给予定义?

15、 Transfusion was required in 0.34 % , and venous thromboembolism occurred in 0.04 %.

仅0.34%的患者需接受输血, 深静脉血栓的发病率为0.04%.

以上是简答网为您整理的thromboembolism怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于thromboembolism的用法、thromboembolism的释义、thromboembolism的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/thromboembolism>